



PEJABAT DAERAH DAN TANAH REMBAU

KENYATAAN TAWARAN

Kontraktor Bumiputera yang berpengalaman serta berkeupayaan dan Berdaftar dengan Sijil Pendaftaran Perniagaan Syarikat (SSM) dan Sijil Kementerian Kewangan Malaysia (KKM) yang masih sah laku tempohnya adalah dipelawa untuk perkhidmatan seperti berikut : -

NO SEBUTHARGA/ TEMPOH	TAJUK	KOD BIDANG PENDAFTARAN	MASA/TARIKH MULA DOKUMEN SEBUTHARGA DIKELUARKAN	TARIKH TUTUP SEBUTHARGA
PDTR(P/B)SH/PPV/2/2021 Tempoh : Mulai 1/7/2021 Hingga 31/12/2021 (6 bulan)	SEBUT HARGA PENYEDIAAN MAKAN DAN MINUM DI PUSAT PEMBERIAN VAKSIN (PPV) DEWAN SERI REMAU, NEGERI SEMBILAN	040103 Makanan Bermasak (Islam)	17 JUN 2021 (KHAMIS) HINGGA 23 JUN 2021 (RABU) DI LAMAN WEB RASMI PEJABAT DAERAH DAN TANAH REMBAU (https://rembau.ns.gov.my/)	24 JUN 2021 (KHAMIS) 12.00 TENGAHARI

1. Dokumen sebutharga boleh diperolehi mulai pada **17 Jun 2021 (Khamis)** hingga **23 Jun 2021 (Rabu)** dengan memuat turun borang sebut harga di laman web rasmi Pejabat Daerah dan Tanah Rembau (<https://rembau.ns.gov.my/>)
2. Tawaran sebut harga yang telah lengkap hendaklah dimasukkan ke dalam **sampul surat di materai (sealed)** dan mencatatkan **No. Sebutharga PDTR(P/B)SH/PPV/2/2021** disebelah kiri sampul dan dimasukkan ke dalam **Peti Tawaran Sebutharga** di Bahagian Khidmat Pengurusan Pejabat Daerah Dan Tanah Rembau pada atau sebelum **24 Jun 2021 (Khamis), jam 12.00 tengahari** dan dialamatkan kepada :

PEGAWAI DAERAH REMBAU
KOMPLEKS PENTADBIRAN DAERAH
71309 REMBAU
NEGERI SEMBILAN

3. Sebutharga yang lewat dikemukakan tidak akan dipertimbangkan.
4. Bahagian Khidmat Pengurusan tidak akan terikat untuk menerima mana-mana tawaran harga tertinggi atau mana-mana tawaran atau memberikan apa-apa sebab di atas penolakan sesuatu tawaran sebutharga. Taklimat akan dilakukan atas permintaan pembekal mengikut Standart Operating Procedure (SOP) dan pembekal boleh menghubungi pejabat bagi tujuan tersebut.
5. Keputusan tawaran sebutharga dan syarikat yang berjaya akan dimaklumkan melalui surat setuju terima tawaran. Bagi penyebutharga yang tidak menerima surat adalah dianggap tidak berjaya dalam sebutharga tersebut.

